

CLEARTUBE SPH

Food Grade - Phthalate free transparent flexible hose

Tube flexible transparent alimentaire sans phtalate







Structure: Flexible hose made out of soft phthalate-free food grade PVC wall, in accordance with the modified EU regulation 10/2011 (simulant A, B, C, D1) and CE 1935/2004.

Applications: Designed for transfer of air and liquids in food and pharmaceutical industries, compressed air in spa and pneumatic systems. Suitable for transfer of milk and alcohol up to 20% long-term or 50% short-time (2 hours max). Used as water level hose in construction with industrial version.



Structure : Tuyau flexible fait d'une paroi PVC souple sans Phtalate de qualité alimentaire selon la norme UE 10/2011 modifiée (simulant A, B, C, D1) et CE 1935/2004.

Applications : Conçu pour le transfert d'air et de liquides alimentaires de forte valeur ajoutée compatibles avec le PVC, dans l'industrie alimentaire, la pharmacie, les systèmes pneumatiques. Agréé au transfert de lait, d'alcool à 20° pour un long contact et maximum 2 heures à 50°. Utilisé comme niveau à eau en version industrielle.

 int mm	 ext mm	 kg/m	 m
4	7	0,032	100
5	8	0,038	100
6	9	0,043	100
7	10	0,049	100
8	11	0,055	100
9	12	0,061	50
10	14	0,092	50
12	16	0,108	50
15	19	0,131	50
18	22	0,155	50
19	24	0,207	50
20	26	0,266	50
25	31	0,446	25



Phthalate Free!

Printing | Marquage :

CLERTUBE SPH  PHTHALATE FREE CE 10/2011 n°lot

Temperature | Température :

- 15 / + 60 °C
+ 5 / + 140 °F

Properties | Caractéristiques :

Smooth inside, smooth outside.
Lisse intérieur, lisse extérieur.

Colors | Couleurs :



Paroi PVC souple cristal

